
Marki, 26.02.2014 r.

Arkadiusz Werelich
Radny Miasta Marki
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Pan
Janusz Werczynski
Burmistrz Miasta Marki

za posredntctwem

Pana Marcina Piotrowskiego
Przewodniczaceqo Rady Miasta Marki

IE PEl~CJA

W 2013 roku podejmowalem temat zwiazany z rnozliwoscla instalacji biletomat6w na terenie
Marek . IdClC dale], zapytalern naszych mieszkaric6w za sprawa ankiety internetowej, gdzie widzieliby
lokalizacje wspomnianych urzadzen. W wyniku gtosowania najwieksza liczbe gtos6w otrzyrnaly
lokalizacje w rejonie: Urzedu Miasta Marki, ulicy Sosnowej, ulicy Duze] oraz w obreble skrzyzowania
ulic Koscluszki, Sosnowa, Ok6lna.

W zwlazku z tym, ze mieszkaricy widza potrzebe funkcjonowania w Markach biletomat6w, czego
dowodem sa Iiczne gtosy w tej sprawie, prosze 0 odpowiedz na ponizsze pytania:

1. Czy Urzad Miasta planuje w 2014 roku rnontaz biletomat6w na terenie Marek?

2. Czy istnieje juz plan lokalizacji biletomat6w na terenie Marek, a [esli tak, to wedluq jakich
kryteri6w zostaly one wskazane?

3. Czy Urzad Miasta podjal jakiekolwiek dziafan ia w celu zapewnienia odpowiednich 'wymoqow
technicznych, kt6re sa niezbedne do rnontazu biletomat6w w Markach?

4. Jaki jest calkowity koszt po "stronie Miasta Marki , zwiazany z instalacja funkcjonowaniem
biletomat6w na terenie Marek?

Z g6ry dzi~kuj~ za udzielenie odpowiedzi na ww. pytania.

Do wiadornosci:

- Rada Miasta Marki


